
Protokół Nr 22/2020 
z posiedzenia Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu 

Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 
w dniu  10 grudnia 2020 r. 

 
Obrady Komisji otworzył Przewodniczący Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i 
Sportu – M. Łata stwierdzając quorum na podstawie listy obecności  (lista obecności w 
załączeniu). 
 
Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 12.00. 
 

Przewodniczący Komisji – M. Łata przedstawił proponowany porządek obrad. 
 
Wobec braku uwag członkowie Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury  
i Sportu obradowali według jednogłośnie przyjętego  porządku obrad:  
 
I. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

w dniu 11 grudnia 2020 r. w sprawie: 
1)   przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata  

2021 – 2030,  
2) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2021 rok,  
3) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na rok 2021,  
4) obniżenia średniej ceny skupu żyta dla potrzeb obliczenia podatku rolnego  

na obszarze Gminy Ostrowiec Świętokrzyski w 2021 roku,  
5) zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru metod ustalenia opłat  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie Gminy Ostrowiec 
Świętokrzyski oraz ustalenia wysokości stawek tych opłat,  

6)  wzoru deklaracji o wysokości opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
składanej przez właściciela nieruchomości położonej na terenie Gminy Ostrowiec 
Świętokrzyski oraz warunków i trybu składania deklaracji  
za pomocą środków komunikacji elektronicznej,  

7) uchwalenia „Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 
Ostrowiec Świętokrzyski”.  

II. Informacja w sprawie podatku leśnego.  
III. Sprawy różne. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Ostrowiec 

świętokrzyski w roku szkolnym 2019/2020. 
 

 
 

Lp. Sprawa Wniosek/Stanowisko/Informacja 
(wynik głosowania) 

 Porządek posiedzenia: 
 

 

 
 

 

 

Przewodniczący Komisji – Pan Mariusz Łata 
otworzył posiedzenie, stwierdzając quorum  
na podstawie listy obecności (lista obecności  
w załączeniu). 
Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 12.00. 



2 
 

I. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Opiniowanie projektów uchwał  
na sesję Rady Miasta Ostrowca 
Świętokrzyskiego w dniu 11 grudnia 
2020 r. w sprawie: 
 
1 )przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy 
Ostrowiec Świętokrzyski na lata  
2021-2030, (projekt uchwały  
w załączeniu do protokołu) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
2) określenia wysokości stawek podatku 
od nieruchomości na 2021 rok, (projekt 
uchwały w załączeniu do protokołu) 
 
3) określenia wysokości stawek podatku 
od środków transportowych na rok 2021, 
(projekt uchwały w załączeniu  
do protokołu) 
 
4) obniżenia średniej ceny skupu żyta dla 
potrzeb obliczenia podatku rolnego  
na obszarze Gminy Ostrowiec 
Świętokrzyski w 2021 roku, (projekt 
uchwały w załączeniu do protokołu) 
 
5) zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru 
metod ustalenia opłat za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi na terenie Gminy 
Ostrowiec Świętokrzyski oraz ustalenia 
wysokości stawek tych opłat, (projekt 
uchwały w załączeniu do protokołu) 
 
6)  wzoru deklaracji o wysokości opłat za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi 
składanej przez właściciela nieruchomości 
położonej na terenie Gminy Ostrowiec 
Świętokrzyski oraz warunków i trybu 

 
 
 
 
 
Profesor Andrzej Sztando przedstawił w skrócie   
prace nad procesem przygotowywania Projektu 
Strategii Rozwoju Gminy Ostrowiec Świętokrzyski 
na lata 2021-2030. Prace nad strategią zaczęły się w 
grudniu 2019 r. Decyzja o przystąpieniu do 
sporządzania strategii, przystąpieniu do prac nad 
strategią. Pierwszym etapem było szkolenie 
dwudniowe wiosną br. przygotowywane były 
diagnozy, analizy, rozmowy, konsultacje. 
Przygotowywane były kolejne wersje strategii. 
Przeprowadzono warsztaty poświęcone na 
omawianie spraw rozwoju gospodarczego, sprawy 
społeczne, środowiskowe. Przeprowadzono 
konsultacje społeczne a uwagi, które wpłynęły 
zostały rozpatrzone. Przygotowano skorygowany 
Projekt Strategii, który został przedłożony do 
zaopiniowania. 
Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie   
zaopiniowali  przedmiotowy projekt uchwały. 
(projekt uchwały w załączeniu do protokołu) 
 
Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie   
zaopiniowali  przedmiotowy projekt uchwały. 
(projekt uchwały w załączeniu do protokołu 
 
Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie   
zaopiniowali  przedmiotowy projekt uchwały. 
(projekt uchwały w załączeniu do protokołu 
 
 
Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie   
zaopiniowali  przedmiotowy projekt uchwały. 
(projekt uchwały w załączeniu do protokołu) 
 
 
 
Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie   
zaopiniowali  przedmiotowy projekt uchwały. 
(projekt uchwały w załączeniu do protokołu) 
 
 
 
 
Radny A. Pałka zwrócił się z zapytaniem, czy trzeba 
wypełniać deklarację  na nowo, jeżeli z danej posesji 
nie będzie zmian i utrzyma się dotychczasowe 
oddawanie odpadów, bez korzystania z ulgi. Czy  
wystarczy ta deklaracja, która została dotychczas 
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II. 
 
 
III. 

składania deklaracji za pomocą środków 
komunikacji elektronicznej, (projekt 
uchwały w załączeniu do protokołu) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
7) uchwalenia „Regulaminu utrzymania 
czystości i porządku na terenie Gminy 
Ostrowiec Świętokrzyski”. (projekt 
uchwały w załączeniu do protokołu) 
 
Informacja w sprawie podatku leśnego. 
 
Sprawy różne. Informacja o stanie 
realizacji zadań oświatowych Gminy 
Ostrowiec świętokrzyski w roku szkolnym 
2019/2020. 
 
 

złożona. 
Wiceprezydent D. Smoliński odpowiedział, że jeżeli 
nie będzie dochodziło do żadnej zmiany w liczbie 
osób, aktualną staje się deklaracja, która była 
złożona w terminie wcześniejszym. Jeżeli nastąpią 
jakiekolwiek zmiany – będzie bonus z tyt. 
poprzedniej uchwały np. kompostownika lub zmiana 
ilości osób – trzeba będzie składać już nowe 
deklaracje. 
Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie   
zaopiniowali  przedmiotowy projekt uchwały. 
(projekt uchwały w załączeniu do protokołu 
 
Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie   
zaopiniowali  przedmiotowy projekt uchwały. 
(projekt uchwały w załączeniu do protokołu 
 
 
Nie zgłoszono uwag. 

 
Radny A. Pałka zwrócił uwagę, że informacja ta 
została dosyć szczegółowo opracowana przez 
Naczelnika Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych 
– pana J. B. Malinowskiego. Przedstawiono szeroki i 
szczegółowy wgląd na całość oświaty.  
 
Na tym posiedzenie zakończono. 

 
Posiedzenie Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu zakończyło się o godz. 12.22. 
      
Protokołowała:   Przewodniczył: 
 
 

 

Magdalena Połetek    Przewodniczący Komisji Edukacji,    
Wychowania, Kultury i Sportu 

  
 

Mariusz Łata 
 


